
Zápis a usnesení z 05/2012 zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP, ze dne 22.5.2012 

 

Zasedání : Páté 
Dne: 22. května 2012 
Počátek jednání - 
konec jednání: 14:00 – 14:30 
Místo: dv.č. 430, 4.patro, Mariánské nám. 2, Praha 1 
Přítomni Dle prezenční listiny 
 

Přítomné členy Výboru pro Infrastrukturu HMP a hosty uvítal a jednání Výboru zahájil 

předseda Výboru Pavel Hurda. V rámci úvodního slova přítomné stručně seznámil 

s návrhem zaměření Výboru pro Infrastrukturu ZHMP a zároveň s hlavními body tohoto 

zasedání.  

A  Administrativně organizační záležitosti:    

V rámci programu 5. zasedání předseda Výboru navrhl vyřazení bodu A.2 – (Volba 

místopředsedy Výboru pro infrastrukturu ZHMP) a přečíslováním ostatních bodů. O takto 

upraveném návrhu Programu 5.zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP se hlasovalo. 

• Bod A.1 -  Program 5. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Program 5. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP.       (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

 

• Bod A.2 -  Schválení předešlého zápisu a volba ověřovatele zápisu Výboru 

pro infrastrukturu ZHMP  

K zápisu z 3. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP nebyla přítomnými členy Výboru 

vznesena žádná připomínka, proto byl hlasován v předloženém znění. 



 Ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP byla předsedou Pavlem Hurdou 

navržena Ing. Věra Šturmová. K tomuto návrhu nebyly žádné protinávrhy ani 

připomínky. 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje zápis z 3. zasedání a schvaluje Ing. Věru 

Šturmovou ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP.  

                                                                    (Pro:Proti:Zdrželi se)  (6:0:0) 

B     Projednávaná témata 

• Bod B.1 -  Informace o generelu kolektorové sítě 

Otakar Čapek, předseda představenstva společnosti Kolektory Praha a.s., ve svém  úvodu 

a seznámení členům Výboru se svou dlouholetou působností ve společnosti Kolektory Praha a.s. 

informuje členy Výboru o materiálech zařazených k bodu B.1. Uvedl zejména materiál „ Postup 

výstavby kolektorové sítě v hl. městě Praze“, který však není aktuální, z důvodu jeho vypracování, 

které proběhlo v roce 2005, s platností do roku 2010. Upřesnil, že i dále v roce 2012 došlo 

k výrazným posunům priorit. Navrhl nové zpracování Generelu kolektorové sítě, ve kterém by bylo 

uvedeno jak nadále budou pokračovat stavby kolektorů. Následovala informace o projektu na 

realizaci výstavby kolektorů v horní části Václavského náměstí.  

Otakar Čapek požádal Výbor pro Infrastrukturu, aby projednal pověření vhodné společnosti na 

vypracování nového Generelu kolektorové sítě.  

Předseda Pavel Hurda požádal pana Otakara Čapka, aby požadavek podal Výboru pro 

Infrastrukturu písemně.  

K tomuto bodu nebyly vzneseny žádné další připomínky ani návrhy a o tomto bodu se hlasovalo.  

                                                                        

(Pro:Proti:Zdrželi se)  (6:0:0) 

 

 

 



• Bod A.2 – Materiály předkládané Ing. Pavlem Richterem – náměstkem 

primátora pro oblast infrastruktury  

 

Náměstek Ing. Pavel Richter informoval členy Výboru, že nevydal žádné tisky do 

Zastupitelstva hlavního města Prahy z důvodu přípravy dlouhodobého plánu na 

výstavbu TV. Následně podal předběžné informace o dlouhodobém plánu na výstavbu 

TV. Dodal, že veškeré výběrové řízení bylo zinventarizováno. Poté členům Výboru 

předložil k nahlédnutí dosud pracovní kopii návrhu plánu financování TV a zmínil že 

finální verze bude členům Výboru poskytnuta na následujícím zasedání Výboru pro 

Infrastrukturu.  

 

Náměstek Ing. Pavel Richter dodal, že zmíněný plán bude ekonomicky a politicky 

nejpřijatelnější. Je naplánován až do roku 2021. V plánu budou určena tvrdá kritéria 

ohledně priorit v času výstavby jednotlivých TV. 

 

Předseda Pavel Hurda se dotázal, zda bude plán předložen ve více variantách. 

 

Ing. Jan Beránek, ředitel Odboru městského investora ujistil, že plán bude 

předložen ve dvou variantách. 

 

 

Náměstek Ing. Pavel Richter doplnil detaily ohledně variant. Uvádí, že varianty 

budou obsahovat tzv. „Měkká a tvrdá kritéria“, kde v první variantě se bude brát 

ohled na potřeby a žádosti jednotlivých Městských částí a v druhé variantě se bude 

postupovat nekompromisně podle důležitosti jednotlivých TV. Dále připomíná, že 

Praha by měla naplnit svému závazku o napojení všech pražských domácností na 

centrální kanalizaci. Předběžný propočet by měl napojit poslední domácnost v roce 

2016. 

 

K tomuto bodu nebyly žádné další připomínky ani návrhy a o tomto bodu se hlasovalo.  

 

 

                   

 

                                                                           (Pro:Proti:Zdrželi se)  (6:0:0) 

 



• Bod B.3 – Diskuze, náměty, připomínky 

 

Předseda Pavel Hurda dodal, že veškeré materiály budou rozeslány, jakmile budou 

k dispozici. 

 

Tajemnice Denisa Stonáčková informovala výbor, že návrhy termínů zasedání 

Výboru pro Infrastrukturu na druhé pololetí budou předloženy na následujícím 

zasedání, které se uskuteční dne 19. 6. 2012 ve 14 hodin.  

 

V tomto bodu nebyly vzneseny dále žádné náměty či připomínky. 

 

Následně bylo panem předsedou Pavlem Hurdou 5. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP v čase 14:30 ukončeno. 

 

 

  

                                                               

 

 

Tajemník: Denisa Stonáčková 

 

 

Ověřovatel: Ing. Věra Šturmová 

 

 

Zapisovatel: Denisa Stonáčková 

 

 
V Praze dne 4.6.2012 
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